
 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Referat 
 

Mødedato 

2021-05-04 
Mødested/lokale 

Teams 
Mødet påbegyndt kl. 

17.00 
Mødet afsluttet kl. 

19.10 
Deltagere  

Fællesbestyrelsen 
Fraværende 

Klaus Albrechtsen, Claus Sennov,  
 

Dato 

28-04-2021 
Referent 

Lone Villemoes 
Direkte telefonnr. 

 
Journalnr. 

17.01.01-P35-8-20 
 
1. Nyt fra (20 min) 

Formanden (punkter til evt?)  
EUI har taget kontakt for at etablere et samarbejde særligt omkring de yngste elever, det er endnu ikke 
helt klarlagt hvilke tiltag der eventuelt kommer 
Der er arbejdet på at få forvaltningen til at finansiere en kørestolsrampe, det er ikke helt lykkes endnu, 
men vi går i gang med arbejdet snarest. 
Brian er inviteret til lokalrådsmøde, for at tale om områder der kan samarbejdes med. 
Der er arrangeret en arbejdsdag lørdag den 8. maj primært for i daginstitutionens forældre. 
Senere kommer for skolen 
Ønske om de sidste opdateringer til hjemmesiden, primært omkring medlemmer af Fællesbestyrelsen. 
 
Ledelsen  
Sys Horn er udtrådt af Fællesbestyrelsen. Hun er suppleant, og der skal derfor ikke indsættes en ny. 
Nu må 5. og 6. klasserne komme fuldt tilbage i skole med fysisk fremmøde fra den 6. maj. 
4. klasse tager normalt til Jernaldermiljøet i Vingsted med overnatning, i år gennemføres turen, dog 
uden overnatning. 
6. klasse tager normalt på lejrskole 3 dage, i år bliver det 3 dage med særlige arrangementer bl.a. go 
cart, klatring, Tivoli i København mv, også uden overnatning. 
26. maj kommer Børne- Familie udvalget på besøg i Engum, i max. 45 minutter på en rundvisning.  
Engum Hus kører rigtigt stabilt, nogle elever skal videre pga. alder og andre forhold, vi afventer 
visitationen for at kende næste års børnetal. 
 
Daginstitutionen tager på koloni i starten af juni, dog uden overnatning. Solbærbørnene kommer derud 
alle tre dage, øvrige børnehavebørn kommer derud en dag hver. Vi håber at forældrene vil hente 
Solbærbørnene fredag eftermiddag. 
Vi modtager jævnligt nye børn i daginstitutionen. 
Der er plantedag på torsdag. 
 
 
Medarbejderne 
  
Blandt skolebørnene er der god stemning og trivsel. 
SFO arrangerer ture med alle klasser, legepladser med de yngste børn, fisketure for de ældste. 



Vi afslutter for 3.-5. årgang i juni med en tur ud til Anja. 
 

       Projekt hos Jeppe med såning af græskar 
Udrugning af kyllinger 
Cykelprojekt 
Forældre 
Godt med information på dørene i daginstitutionen. 
 

2. Mødetidspunkt for bestyrelsesmøderne (15 min) (Sarah) 
Der er forslag om at ændre mødetidspunktet fra kl. 17-19 til kl? 
Punktet er til drøftelse og beslutning. 
Drøftelse af emnet. 
Det er en overvejelse værd, at såfremt vi igen skal holde on-line møder, kunne de måske afholdes 
senere på dagen. 
Af hensyn til ansatte i Landsbyordningen er mødetidspunktet lavet til kl.17.00-19.00, fordi det er en 
naturlig forlængelse af medarbejdernes arbejdsdag. 
Beslutning om at mødetidspunktet fastholdes. 
 

3. Tilsyn i daginstitutionen (40 min) 
Orientering om tilsynet og tiltag i den forbindelse 
Punktet er et lukket dagsordenspunk. 
Vi følger proceduren for tilsynet, og medarbejderne skal 18. maj. 
Tilsynet er foretaget af 2 konsulenter i forvaltningen, som har observeret hen over 2 timer. 
Tilsynsrapporten vil fremgå af daginstitutionens hjemmeside når personalemødet er afhold 
 

 
4. Hvordan sikre vi Engumhus opmærksomhed til møderne (20 min) (Merete) 

Drøftelse 
Der efterspørges input fra dagligdagen på EngumHus, særligt efter at der ikke længere er 
repræsentanter fra Engum Hus i Fællesbestyrelsen. 
Vi kan ikke reservere en plads til en medarbejder, da valget foregår blandt alle medarbejderne. 
Ledelsen har en særlig forpligtigelse til at orienteres om Engum Hus, ligesom 
medarbejderrepræsentanterne er forpligtiget til at holde sig orientereret om Engum Hus og bringe den 
viden ind i Fællesbestyrelsen. 
Adskillelsen i forbindelse med Corona har besværliggjort disse ting, ligesom vi heller ikke har haft et 
samarbejde på tværs af afdelingerne. Dette forventes at kunne bedres efter Corona. 
Fællesbestyrelsen vil gerne høre mere om hvad medarbejderne og børnene på EngumHus er optaget af. 
Og det er vigtigt at alle 4 afdelinger i Landsbyordningen får opmærksomhed. 
Det er glædeligt at Fællesbestyrelsen er interesserede i alle afdelinger, også Engum Hus. 
Såfremt der ikke er medarbejdere fra Engum hus repræsenteret i Fællesbestyrelsen, er det ledelsen og 
de øvrige medarbejderes opgave at sørge for information. 
 
 
 

5. Godkendelse af åbne- og lukkeuger i SFO (bilag) (10 min) (Jette) 
Åbningstider og lukke uger i Engum SFO og Engum Hus SFO godkendt 
 

6. Trafikgruppen (15 min) 
Mads er trådt ind i trafikgruppen. 



Der er afholdt møde med en repræsentant fra teknisk forvaltning, Christian, 
hvor trafikgruppens ønsker er fremlagt: 
1. Skiltemarkeringer i hver ende af Engumvej ønskes synliggjort med fx skilte der blinker. Forvaltningen 
vender tilbage. 
2. De røde markeringer ønskes forstærket. Da den markering ikke er helt lovligt er der tvivl om der kan 
gøres noget. Forvaltningen vender tilbage 
3. Der ønskes en bedre og mere sikker afslutning af cykelstien på Tornsbjergvej, det er der enighed i fra 
teknisk forvaltning. Forvaltningen vender tilbage med svar her på efter en undersøgelse af arbejdet 
omkring etableringen. 
4. T krydset Tornsbjergvej og Engum ønskes markering med forhøjelse og farver. Forvaltningen vender 
tilbage 
5. Kiss and drive ønskes forbedret med tydeligere markeringer og skiltning. Det kan sandsynligvis løses 
ret hurtigt ved hjælp af forvaltningen. 
De punkter som Christian går tilbage med, skal igennem en proces med vurdering, prioritering og 
godkendelse, så vi kan tidligst forvente at der sker noget med punkt 1-4 i slutningen af 2022 
Mads har en kontakt til byrådet, som han vil invitere på dialog om disse punkter, samt yderligere 
prioriteringer af trafiksikkerheden i Engum. 
Der kunne ønskes stopforbud foran Engum Hus, for at sikre bedre oversigtsforhold, når der er mange 
taxaer. 
Der kan arbejdes med fortov langs huset på parkeringspladsen, for at undgå biler der bakker ud i 
fodgængere. 
Der undersøges om der kan søges fonde til hjælp til trafiksikring. 
Trafikgruppen får et punkt på næste møde til opsummering af tiltag. 
 

 
 

 
Evt. (hvis det kan nås) 
Næste formandsmøde er den 26. maj 
Næste møde i Fællesbestyrelsen er den 9. juni – her er der blandt punktet Landsbyordningsfest, der må 
gerne tænkes gode tanker inden mødet. 
Hvis vi må mødes fysisk, vil vi foreslå, at forlænge mødet med lidt spisning. 


